

## Protokoll för SHS-möte 2017-11-14 , SHS-lokalen

**Närvarande: Ted Johansson, Jimmy Sörensen, Fredrik Jansson, Samuel Tagesson, Eskil Svensson, Morgan Karlsson, Mattias Vidhall, Fredrik Kumlin, Jonathan Hallén, Christian Zidarov Wijk, Oscar Wennergren**  
**Frånvarande: Johan Almquist**

§1: Mötets öppnande

Mötet förklarades öppet 18:18

§2: Val av mötesordförande

Ted J valdes till mötesordförande.

§3: Val av mötessekreterare

Samuel T valdes till mötessekreterare.

§4: Val av justerare

Eskil S valdes till justerare.

§5: Godkännande av föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokollet godkändes.

§6: Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

§7: Inköp

Möss

3 nya olika möss. Folk får komma in med förslag på möss.

Bordläggs till nästa möte

Juldekorationer

2000:- röstas igenom. 6 personer röstar för

§8: Övrigt

Workshop

Förslag för att inte ha ett ”minihack” då skolan är emot detta och göra något annat under



workshoppen.

### Fotografering

Förslag för att ändra datum för fotografering till 8-10 december.

### IPTV

Zappa kan inte leverera TV till oss på grund av kommersiella och rättighetsbegränsningar.

### §9: Admin avrapportering

#### DNS

Fredrik J har satt upp nya DNS-servrar med en master och 2 interna och 2 externa servrar.

#### HACK

Under hacket kollade Jimmy och Mathias hur man ändrar konfig på mikrotik routrarna med API  
Jonathan och Ted satte upp VRRP på routrarna. Båda distributions switcharna har även fixat till  
så att länkarna sitter på likadant sätt i de båda.

Oscar och Boya satt med nätverksgraferna.

Eskil kollade på kommunikationerna på mikrotik routrarna. Var problem med DHCP.

### §10: Nästa möte

Nästa möte planeras den 7:e november kl 18:00

### §11: Mötets avslutande

Mötet förklaras avslutat 19:10

---

Sekreterare, Samuel Thagesson

---

Justerare, Eskil Svensson

